
Protokollsanteckning 

Socialdemokraterna tar till protokollet att Barn- och utbildningsnämnden 

överskridit sina befogenheter och köpt inventarier för pengar man inte haft. Vi 

tycker givetvis att skolan ska ha de inventarier som behövs men nämnden skulle ha 

gått till kommunfullmäktige och äskat ytterligare medel. 

Problemet är återkommande och rör flera nämnder. Vi markerar härmed att 

kommunstyrelsen fortfarande inte har klarat av att hantera hur nämnderna förhåller 

sig till investeringsbudget. 
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